
Vedlegg til sak 07/10: ”Min professor ”  

Fra Fagutvalget 

Bakgrunn:  

Hvem er egentlig disse professorene vi myser etter fra bakerste rad i auditorium 1? At studentene 

ikke kjenner sine undervisere, ikke hilser på dem og ikke våger snakke med dem - og selvfølgelig visa 

versa - er et av universitetets største problemer. Studentene er overlatt til seg selv, ikke intendert av 

professorene, men av bekymring for riktigheten ved å ta kontakt.  

Spørsmålet blir dermed hvordan vi kan få rettet på dette, samtidig som vi ikke øker kostnadene over 

budsjettet?   

Dette ledet til et forslag som ble lagt frem programrådet 5. mars 2009 hvor det ble besluttet at 

programrådet skulle følge saken. Dette ble av flere årsaker ikke gjort av instituttets side. Det skal 

nevnes at det var noen faddere som tok runden rundt SV med besøk oppover i etasjene. Dette ble 

sett på som veldig positivt fra de nye studentenes side.  

Siden forslaget er av en slik viktighet ønsker fagutvalget nå å legge fram saken på nytt for 

Programrådet med ytterlige spesifiseringer.  

Forslag: 

Fagutvalget ser for seg at ved å knytte en eller to professorer opp til en faddergruppe. 

Administrasjonen kan over sommeren sende ut en forespørsel til professorene og vitenskapelige 

ansatte om hvem som har lyst til å ha en slik kontakt. Dette bør hovedsakelig være de professorene 

som har fag på bachelornivå. Dermed kan administrasjonen fordele disse på faddergruppene og gi 

kontaktinformasjonen videre til fadderne til de respektive gruppene. Når dette er gjort er det 

fadderens ansvar å kontakte professoren for å avtale tid for møte.  Det burde være mulig at en eller 

to professorer står fram som et godt eksempel for å sikre oppslutning om ordningen. 

Det er flere muligheter for hvordan kontakten mellom faddergruppene og professoren burde 

forekomme. Men dette får professoren og fadderne selv avgjøre på bakgrunn av faktorer som 

størrelse på faddergruppen osv.  

 

 

 


